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Abstract (en)
A pushbutton (1), pierced at its middle by an orifice (12) and comprising pins (11) at its surface (10), is mounted on the valve (2) of a pressurised
receptacle (3) containing the liquid product, so that the orifice (12) is in the extension of the tube (20) of the valve (2), which is housed in the recess
of a cylindrical tubular extension located internally and at the centre of the pushbutton (1), which is held by a collar (30) mounted on the peripheral
ring (21) of the valve (2). <IMAGE>

Abstract (fr)
Un bouton-poussoir (1) percé en son milieu d'un orifice (12) et comportant à sa surface (10) des picots (11) est monté sur la valve (2) d'un récipient
(3) sous pression renfermant le produit liquide, de telle manière que l'orifice (12) soit dans le prolongement de la canule (20) de la valve (2), laquelle
est logée dans l'évidement d'un prolongement tubulaire cylindrique disposé intérieurement et au centre du bouton-poussoir (1), qui est maintenu par
une bague (30) montée sur l'anneau périphérique (21) de la valve (2). <IMAGE>
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